
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

Faluortens biodlarförening 

Protokoll styrelsemöte 

 

Dag:  tisdagen den 7 januari 2025 

Plats:  Jitsi 

Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 

  Anna Brorsson, sekreterare 

  Kenneth Lehto, kassör 

  Torbjörn Pettersson, ledamot 

David Isaksson, ledamot 

Raymond Nykvist, ledamot 

Svante Nordlander, ledamot, §§1-6 

Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 

Frånvarande: - 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

 

Christoph öppnade mötet.   

a) Närvaro 

Närvaro noterades. 

b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 

Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 

sekreterare. 

c) Fastställande av dagordning 

Dagordningen kompletterades med §9 Övriga frågor och  

godkändes därefter. Styrelsen fann att mötet var 

vederbörligen utlyst. 

d) Protokolljusterare 

Raymond och David valdes till att justera mötesprotokollet 
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§ 2  Föregående protokoll 

Protokoll från årsmöte och konstituerande möte 2024-11-05 

lades till handlingarna. 

 

Båda protokollen ligger på föreningens hemsida. 

 

§ 3 Temakvällar 

Temakvällar under vintern 2025 diskuterades. Föreslogs tema 

varroafria samhällen med inspiration från det föredrag i 

Hallsberg som Christoph och Jerk var med på. Lämpliga lokal 

är antingen Studiefrämandets lokal eller Lilltopet. 

 

Beslutades att genomföra en temakväll, förslagsvis den 25 

februari, med tema varroafria bisamhällen. 

 

§ 4 Bigårdsmöten  

Sommarens bigårdsmöten diskuterades. Datum för dessa 

sätts tillsammans med resp värd/ värdar. 

 

Maj-juni Thomas Andersson, Hosjö, tema: 

drottningodling 

Juli Kia och Anders, Gagnef, tema: avläggare och/ 

eller skydd mot rovdjur 

Augusti Johan Rune, närheten av Lugnet, tema: ev 

invintring 

 

§ 5  Honungsbedömning 

  Årets honungsbedömning diskuterades. 

Beslutades att honungsbedömning ska ske vid två tillfällen, 

dels en publik bedömning vid bigårdsmötet i juli och dels en 

bedömning i samband med oxalsyredagen. 

 

§ 6  Oxalsyradagen 

Årets oxalsyradag diskuterades. Konstaterades att med 

varmare höstar är det lämpligt att göra oxalsyrebehandling 

senare på året. Christoph ordnar med godkänd råvara. 
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Beslutades att genomföra årets oxalsyradag den 8 november 

hemma hos Gösta och att föreningen endast erbjuder 

oxalsyrelösning för droppbehandling. 

 

§ 7  SBRs satsning på utbildning kring bihälsa 

Christoph informerade om den utbildning om bihälsa som 

finns på Friskabin.se. 

Diskuterades möjligheten med samarbete kring utbildning 

inom bihälsa med någon annan förening/ distrikt, t ex dala- 

eller värmlandsdistriktet. I Värmland planeras en online-

utbildning med 8 kurstillfällen. 

 

§ 8  Föreningen 110 år 2025 

Christoph informerade om att föreningen bildades 1915 och 

därför fyller 110 år 2025. Diskuterades ev firande och 

konstaterades att beslut om det kan fattas senare. 

 

§ 9  Övrigt 

  Årsmöte 2025   

Beslutades att flytta årsmötet till den 11 november kl 18:00. 

 

Samordning vaxhantering 

Lokal samordning av vaxinlämning från Falun diskuterades. 

Intresseanmälan kan göras till David med information om 

mängd av vax. Om den totala vikten överstiger 100 kg görs 

lokal samordning, annars lämnas vax som tidigare år. 

 

§ 10  Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte hålls den 8 april kl 19:00. Mötet hålls ev 

hos Christoph, annars digitalt. 
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§ 11  Avslutning 

Mötet avslutas. 

 

 

Anna Brorsson   Christoph Frank 

/sekreterare/    /ordförande/ 

Justeras: 

Raymond Nykvist   David Isaksson 
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Undertecknare

ANNA BRORSSON
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Christoph Reinhard Frank
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RAYMOND NYKVIST
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LARS DAVID ISAKSSON
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Dokument i försändelsen

Protokoll Styrelsemöte 250107.pdf SHA256: 1763060e374c0ca8d8bbe4ab054d248af4168aa8aeded4abc08ba732aeedca22

Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Dokumentet är signerat med Addo Sign säkra digitala signatur.
Undertecknarens identitet registreras fysiskt i det elektroniska PDF-dokumentet och visas nedan.

Alla tider anges i koordinerad universell tid (Coordinated Universal Time, UTC).

Dokumentet signeras digitalt med den säkra signeringstjänsten Addo 
Sign. Signaturbeviset i dokumentet säkras och valideras med det 
matematiska hashvärdet för originaldokumentet.

Dokumentet är låst för ändringar och tidsstämplat med ett certifikat 
från en betrodd tredje part. Alla kryptografiska signeringsbevis är 
inbäddade i PDF-dokumentet ifall de ska användas för validering i 
framtiden.

Hur man verifierar dokumentets äkthet
Dokumentet är skyddat med ett Adobe CDS-certifikat. När dokumentet 
öppnas i Adobe Reader ser det ut att vara signerat genom Addo Sign 
signeringstjänst.

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 1
e9

55
fa

d-
c3

95
-4

6d
d-

9a
9d

-4
9a

80
aa

3c
08

7









 
 


 
 
 
 


 
 


 


 


Faluortens biodlarförening 


Protokoll styrelsemöte 


 


Dag:  tisdagen den 7 januari 2025 


Plats:  Jitsi 


Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 


  Anna Brorsson, sekreterare 


  Kenneth Lehto, kassör 


  Torbjörn Pettersson, ledamot 


David Isaksson, ledamot 


Raymond Nykvist, ledamot 


Svante Nordlander, ledamot, §§1-6 


Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 


Frånvarande: - 


 


 


§ 1  Mötets öppnande 


 


Christoph öppnade mötet.   


a) Närvaro 


Närvaro noterades. 


b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 


Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 


sekreterare. 


c) Fastställande av dagordning 


Dagordningen kompletterades med §9 Övriga frågor och  


godkändes därefter. Styrelsen fann att mötet var 


vederbörligen utlyst. 


d) Protokolljusterare 


Raymond och David valdes till att justera mötesprotokollet 


 


 







   


 


§ 2  Föregående protokoll 


Protokoll från årsmöte och konstituerande möte 2024-11-05 


lades till handlingarna. 


 


Båda protokollen ligger på föreningens hemsida. 


 


§ 3 Temakvällar 


Temakvällar under vintern 2025 diskuterades. Föreslogs tema 


varroafria samhällen med inspiration från det föredrag i 


Hallsberg som Christoph och Jerk var med på. Lämpliga lokal 


är antingen Studiefrämandets lokal eller Lilltopet. 


 


Beslutades att genomföra en temakväll, förslagsvis den 25 


februari, med tema varroafria bisamhällen. 


 


§ 4 Bigårdsmöten  


Sommarens bigårdsmöten diskuterades. Datum för dessa 


sätts tillsammans med resp värd/ värdar. 


 


Maj-juni Thomas Andersson, Hosjö, tema: 


drottningodling 


Juli Kia och Anders, Gagnef, tema: avläggare och/ 


eller skydd mot rovdjur 


Augusti Johan Rune, närheten av Lugnet, tema: ev 


invintring 


 


§ 5  Honungsbedömning 


  Årets honungsbedömning diskuterades. 


Beslutades att honungsbedömning ska ske vid två tillfällen, 


dels en publik bedömning vid bigårdsmötet i juli och dels en 


bedömning i samband med oxalsyredagen. 


 


§ 6  Oxalsyradagen 


Årets oxalsyradag diskuterades. Konstaterades att med 


varmare höstar är det lämpligt att göra oxalsyrebehandling 


senare på året. Christoph ordnar med godkänd råvara. 


 







   


 


Beslutades att genomföra årets oxalsyradag den 8 november 


hemma hos Gösta och att föreningen endast erbjuder 


oxalsyrelösning för droppbehandling. 


 


§ 7  SBRs satsning på utbildning kring bihälsa 


Christoph informerade om den utbildning om bihälsa som 


finns på Friskabin.se. 


Diskuterades möjligheten med samarbete kring utbildning 


inom bihälsa med någon annan förening/ distrikt, t ex dala- 


eller värmlandsdistriktet. I Värmland planeras en online-


utbildning med 8 kurstillfällen. 


 


§ 8  Föreningen 110 år 2025 


Christoph informerade om att föreningen bildades 1915 och 


därför fyller 110 år 2025. Diskuterades ev firande och 


konstaterades att beslut om det kan fattas senare. 


 


§ 9  Övrigt 


  Årsmöte 2025   


Beslutades att flytta årsmötet till den 11 november kl 18:00. 


 


Samordning vaxhantering 


Lokal samordning av vaxinlämning från Falun diskuterades. 


Intresseanmälan kan göras till David med information om 


mängd av vax. Om den totala vikten överstiger 100 kg görs 


lokal samordning, annars lämnas vax som tidigare år. 


 


§ 10  Nästa styrelsemöte 


Nästa styrelsemöte hålls den 8 april kl 19:00. Mötet hålls ev 


hos Christoph, annars digitalt. 


    


 







   


 


§ 11  Avslutning 


Mötet avslutas. 


 


 


Anna Brorsson   Christoph Frank 


/sekreterare/    /ordförande/ 


Justeras: 


Raymond Nykvist   David Isaksson 
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